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onderwerp 
Vragen ex artikel 41 van het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad inzake Stand van zaken voormalige Aagtenbelt 

 
 
Geachte leden van de raad, 
 
 
In antwoord op de vragen van de fracties van Vrij! en O’ns Beverwijk, over 
bovenvermeld onderwerp berichten wij u het volgende.  
Voor de goede orde hebben wij eerst de vragen vermeld en vervolgens ons 
antwoord. 
1.  
Hoe is er vastgesteld dat deze stroom water regenwater is? Is het water door de 
omgevingsdienst onderzocht op samenstelling? 
 
Antwoord: 
Elk water dat afstroomt vanaf het talud, rechtstreeks of via de bovenste grondlaag 
(de leeflaag) is in de basis regenwater. Het is verreweg het meest waarschijnlijk dat 
het hemelwater betreft. Een gespecialiseerd bedrijf heeft in opdracht van de 
gemeente op 11 juli 2024 monsters van dit water genomen. De analyse van het 
water is inmiddels gereed. U bent op 24-07-2024 hierover geïnformeerd met 
raadsmemo D-126891. 
 
2. 
Dit water lijkt een andere bron te hebben dan het grondwater dat getest wordt 
middels de peilbuizen? Kan de wethouder aangeven of dit zo is? Zo ja, worden er 
ook metingen gedaan naar de samenstelling van dit water? 
 
Antwoord: 
Zoals aangegeven is het meest waarschijnlijk dat dit hemelwater is. Regenwater dat 
valt op het Aagtenpark en infiltreert in de bodem, stroomt daarna in de ringsloot. Het 
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water in de ringsloot gaat door bemaling naar de waterzuivering. Van dat bemalen 
water worden monsters genomen en er worden regelmatig metingen verricht.  
Van het water dat zichtbaar is geworden bij het talud aan de Aagtendijk zijn apart 
monsters genomen. Deze zijn onderzocht op parameters passend bij staalslakken.  
 
 
Tot slot zij vermeld dat ons college deze zaak serieus neemt. Hoewel het eerste 
onderzoek heeft aangetoond dat er momenteel geen directe gevaren voor de 
gezondheid bestaan, onderzoeken wij verder. Dit omdat ons college grote waarde 
hecht aan een gezonde leefomgeving en daarom dus ook waakzaam blijft op dit 
dossier. Over de uitkomsten van het vervolgonderzoek wordt u zo spoedig mogelijk 
geïnformeerd. Naar verwachting is dit voor 1 oktober 2024. 
 
Er van uitgaande de vragen hiermee te hebben beantwoord. 
 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Beverwijk, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
 




